
Subject: На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов -  заместник-кмет на Столична община

Относно: Изменение и допълнение на Наредбата за прием на деца в общинските детски 
градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на Столична 
община, приета от Столичен общински съвет с Решение № 82 по Протокол № 48 от
22.02.2018 г., изм. и доп. (отстраняване на техническа грешка) -  Решение № 270 по 
Протокол № 52 от 26.04.2018 г., изм. и доп. -  Решение № 510 по Протокол № 58 от
26.07.2018 г., изм. (отстраняване на техническа грешка) -  Решение 641 по Протокол 59 
от 13.09.2018 г., изм. и доп. -  Решение № 69 по Протокол 70 от 14.02.2019 г., в сила от
18.03.2019 г.

Здравейте,

Пиша Ви от позицията на родител, роден и живял в София цял живот. Съгласна съм с 
идеята за допълнителни точки за уседналост, които дават по-голям шанс на софиянци 
децата им да влязат в детска градина. Но задължително трябва да се вземе предвид, че 
раждането на децата много често съвпада и с други промени в живота на хората като 
смяна на жилището. Защо трябва да загубя шанса детето ми да влезе в градина само 
защото сме сменили жилището си с ново в друг квартал на София? Такава е ситуацията 
с хиляди софийски семейства. Длъжни ли сме цял живот да живеем в апартаментите на 
родителите си, за да може децата ни да ходят на градина? Това ли искате да 
стимулирате?

Допълнителните точки за местоживеене трябва да обхващат общината, а не района.

Поздрави,
Даниела Гълъбова


